
Zápisnica  
zo 17. zasadnutia OZ obce Rišňovce – 4. mimoriadneho zasadnutia 

konaného dňa 24. februára 2014 
 
Prítomní:          Karol Laboš – starosta obce 
                           Poslanci: Emília Alchusová, Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik,  
                           Danka Jánošíková, Miroslav Juran, František Kaufman, Zdena Zadrabajová,  
                           Ing. Jana Žitňáková 
Neprítomní:      Mgr. Martin Jánošík - ospravedlený 
Ďalší prítomní: Helena Ziburová – kronikárka obce 
                           Ing. Branislav Židek, PhD. – predseda Agrodružstva Rišňovce 
                           Ružena Jamborová – zamestnanec obce 
Verejnosť:        neprítomná 
Program:  
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 
3. Schválenie strategického dokumentu: „Integrovaná stratégia rozvoja územia MAS VITIS“ 
4. Oplotenie Hornorišňovského cintorína 
5. Rôzne 
6. Záver 
  
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia  
    
    Rokovanie OZ otvoril starosta obce Karol Laboš. Privítal všetkých prítomných a 
skonštatoval, že na zasadnutí je prítomných 8 poslancov, zasadnutie je uznášania schopné, je 
schopné prijímať nariadenia obce, ktoré schvaľujú 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 
Prezenčná listina tvorí prílohu tejto zápisnice. Neprítomný poslanec: Mgr. Martin Jánošík sa 
rokovania nezúčastnil, boli ospravedlnený.  
 
K bodu 2. Určenie zapisovateľa. Overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 
     Starosta určil zapisovateľa, overovateľov zápisnice a navrhol členov návrhovej komisie.  
OZ uznesením č. 168/2014 berie na vedomie: 
Overovateľov zápisnice: Ing. Peter Hrabárik, František Kaufman 
Zapisovateľka: Ružena Jamborová 

schvaľuje 
Návrhovú komisiu: Emília Alchusová, Danka Jánošíková 

konštatuje, že 
- na rokovaní OZ je prítomných 8 poslancov  

Hlasovanie: za 8 poslancov (Emília Alchusová, Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik,  
                                                Danka Jánošíková, Miroslav Juran, František Kaufman, Zdena Zadrabajová,  
                                               Ing. Jana Žitňáková)  
                     proti: 0 
                     zdržal sa: 0  
Uznesenie bolo schválené. 
 
OZ uznesením č. 169/2014 schvaľuje starostom obce predložený program 4. Mimoriadneho 
zasadnutia. 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 
3. Schválenie strategického dokumentu: „Integrovaná stratégia rozvoja územia MAS 

VITIS“ 



4. Oplotenie Hornorišňovského cintorína  
5. Rôzne 
6. Záver     

Hlasovanie: za 8 poslancov (Emília Alchusová, Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik,     
                                                Danka Jánošíková, Miroslav Juran, František Kaufman, Zdena Zadrabajová,  
                                                Ing. Jana Žitňáková) 
                    proti: 0  
                    zdržal sa: 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 3. Schválenie strategického dokumentu: „Integrovaná stratégia rozvoja územia 
MAS VITIS“    
     V novembri 2003 bolo vytvorené Združenie obcí mikroregiónu, ktorého hlavným cieľom 
bola spolupráca v rozvojových projektoch na podporu vytvárania podmienok pre investovanie 
v regióne z domácich a zahraničných zdrojov, zviditeľnenie regiónu pre potencionálnych 
návštevníkov a investorov doma aj v zahraničí, rozvíjanie mikroregionálnej a cezhraničnej 
spolupráce a koordinácia aktivít v jednotlivých oblastiach regionálneho rozvoja. V roku 2011 
sa predstavitelia samosprávy obcí združených v mikroregióne rozhodli rozšíriť svoju 
spoluprácu aj v zmysle legislatívy LEADER a vytvoriť verejno – súkromné partnerstvo na 
území mikroregiónu. Táto snaha bola zavŕšená vytvorením a prijatím Integrovanej stratégie 
rozvoja územia MAS VITIS v januári 2012. Po rokovaniach v roku 2013 sa členom OZ stala 
aj obec Rišňovce. O výhodách združenia a o návrhu aktualizácie dokumentu ISRU MAS 
VITIS v rámci iniciatívy LEADER z januára 2014 informoval prítomných starosta obce, ako 
aj Ing. Branislav Židek.   
OZ uznesením č. 170/2014 prerokovalo  
návrh aktualizácie dokumentu ISRU MAS VITIS v rámci iniciatívy LEADER z januára 2014, 

berie na vedomie 
oboznámenie sa s Integrovanou stratégiou rozvoja územia MAS VITIS, aktualizovanou 
verziou z januára 2014, 

súhlasí 
so zaradením Obce Rišňovce do verejno-súkromného partnerstva OZ VITIS. 
Hlasovanie: za 8 poslancov (Emília Alchusová, Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik,  
                                                Danka Jánošíková, Miroslav Juran, František Kaufman, Zdena Zadrabajová,  
                                                Ing. Jana Žitňáková)  
                    proti: 0  
                    zdržal sa: 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 4. Oplotenie Hornorišňovského cintorína 
Starosta obce informoval prítomných o výrube stromov na Hornorišňovskom cintoríne. Bolo 
odstránené staré oplotenie a staré suché stromy. Po vydaní súhlasu stavebného úradu bude 
cintorín znovu oplotený pletivom a bude vykonaná náhradná výsadba v súlade so zákonom č. 
543/2002 Z. z. o ochrane prírody a krajiny.   
 
K bodu 5. Rôzne   
Ing. Eva Prokopová, Rišňovce 694 si podala žiadosť o odpustenie úhrady faktúry, prípadne 
zníženie fakturovanej  sumy za odber vody z obecného vodovodu. Uvádza, že zvýšený odber 
nezodpovedá spotrebe a bol spôsobený netesnosťou vodovodnej spojky po výmene vodomeru 
v júli 2013. Po miestnom prešetrení bude výsledok predložený na budúcom zasadnutí OZ 
a OZ prehodnotí žiadosť.                      
                    
 



K bodu 6. Záver 
 
Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 
Zasadnutie OZ bolo ukončené o 18,15 hod. 
 
Zapísala:   Ružena Jamborová                                    ..........................................................               
     
                                                                                                         
                                                                                      .......................................................... 
                                                                                                        Karol Laboš 
                                                                                                        starosta obce 
 
 
Overovatelia: Ing. Peter Hrabárik                             ........................................................... 
 
                        František Kaufman                             ........................................................... 


